
На вокзалі міста Славутича розпочнуться зміни
Міський голова Юрій Фомічев 

провів зустріч у Державному тери
торіально-галузевому об’єднанні 
«Південно-Західна залізниця». На 
нараді за участі першого заступ
ника директора регіональної філії 
Віктора Костюшка, відповідальних 
осіб за надання послуг перевезен
ня, експлуатації платформ, колії, 
рухомого складу, експлуатації 
вокзалу, обговорили незадовіль

ний стан вокзалу Славутич, плат
форм, вагонів та підземного пере
ходу. У результаті відбувся якіс
ний діалог. Розпочнуться зміни із 
освітлення платформи та підзем
ного переходу, в потягах Славутич 
-  Семиходи запрацюють туалети.

У 2020 році заплановано поточні 
ремонти на вокзалі: підземного пе
реходу, сходів, платформи, туале
тів. Керівництво Південно-Західної

залізниці розгляне можливість ви
ділення коштів для запланованого 
капітального ремонту вокзалу.

Найближчим часом відбудеться 
спільне комісійне обстеження вок
залу міста Славутича за участі місь
кої влади, керівництва Чорно
бильської АЕС та дирекції Південно- 
Західної залізниці.
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